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-projekt- 

PROTOKÓŁ NR V/2019 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 28 marca 2019 roku 

V Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram V sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Stawiam pytanie czy ktoś z państwa 

ma wnioski, uwagi do porządku obrad?  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Mam wniosek, żeby wycofać z porządku obrad projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas oznaczony do 3 lat na lokale 

w świetlicach wiejskich  z przeznaczeniem na świetlice środowiskowe oraz projekt w sprawie zmiany 

uchwały nr XVII/286/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie określenia 

rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposób ich 

świadczenia oraz wysokość cen za te usługi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za wycofaniem 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 3 lat na lokale w świetlicach wiejskich  z przeznaczeniem na świetlice środowiskowe? 

Za wnioskiem – 14 osób/ 14 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za wycofaniem 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/286/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

23 czerwca 2016 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę 
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w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokość cen za te usługi? 

Za wnioskiem – 14 osób/ 14 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad wraz z poprawkami proszę o naciśnięcie przycisku. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 14 głosami /14 obecnych - przedstawia się następująco; 

 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie V Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

7. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie  uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 

w spółkach prawa handlowego. 

9. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Kobierzyce oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 

dnia 1 września 2019 roku. 

10. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany siedziby Przedszkola Samorządowego w Kobierzycach. 

11. Podjęcie  uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla 

nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych pracujących z grupami dzieci 6-letnich i dzieci 

młodszych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kobierzyce. 

12. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/622/17 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

27 listopada 2017 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kobierzyce 

oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze. 

13. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/631/14 z dnia 22 sierpnia 2014 r. w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego Gminy Kobierzyce w zakresie 

wspierania rozwoju sportu  zmienianą uchwałą III/35/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

19 grudnia 2018 r. 

14. Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (dach i wieża Kościoła p.w. Św. Michała Archanioła w Tyńcu nad 

Ślęzą) dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Michała Archanioła w Tyńcu nad Ślęzą. 
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15. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony do 3 lat na lokal użytkowy w miejscowości Ślęza przy ul. Przystankowej 2. 

16. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

17. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XV/165/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 27 

stycznia 2012 r. w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej, 

terenów rekreacyjnych i sportowych należących do gminy Kobierzyce. 

18. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 z dnia 

24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki 

Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

19. Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Kobierzyce. 

20. Podjęcie  uchwały w sprawie dopłat dla wybranych grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Kobierzyce. 

21. Podjęcie  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora KOK. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Rolantowice.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Damianowice.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Królikowice.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kuklice.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Małuszów.  

27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Nowiny.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Pełczyce.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Rolantowice.  

30. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Solna.  

31. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Szczepankowice.  

32. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego po południowej stronie ul. Majowej w środkowo-wschodniej 
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części wsi Bielany Wrocławskie.  

33. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

34. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w środkowej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

35. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszarów położonych przy ul. LG w środkowo-zachodniej części obrębu Biskupice 

Podgórne. 

36. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy al. Pałacowej w północno-środkowej części wsi 

Kobierzyce.  

37. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Bukowej w północno-wschodniej części wsi 

Kobierzyce.  

38. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Energetycznej na częściach obrębów Krzyżowice-

Wierzbica i Małuszów. 

39. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Radosną, granicą Wrocławia i ul. Bratnią w 

północno-środkowej części wsi Wysoka. 

40. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

41. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce. 

42. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Królikowice. 

43. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Racławice Wielkie. 

44. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

45. Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia umożliwiającego 

realizację zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce – Kobierzyce oraz 

budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część tras 

rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

46. Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Wrocławskiemu 

w zakresie realizacji zadania   pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce – 

Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie – Ślęza, 

stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

47. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na budowę 

i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej. 

48. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia  na zbiorniki 
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wodne wód stojących zlokalizowanych  na  nieruchomościach  położonych w obrębie wsi:  

Budziszów działka  nr 8,  Damianowice działka nr 103, Kobierzyce działka nr 384/9, Małuszów 

działka nr 25, Solna działka nr 154/3, Szczepankowice działka  nr 255/32, Tyniec Mały działka nr 

8/26 i działka nr 364/15, Tyniec nad Ślęzą  działka  nr 303, po umowie zawartej na czas oznaczony 

do 3 lat. 

49. Podjęcie uchwały w sprawie  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2019. 

50. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Racławice Wielkie. 

51. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Żerniki Małe. 

52. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych  na lata 2014-2020. 

53. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2018 roku. 

54. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w  2018 roku. 

55. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2018 roku. 

56. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2018 roku. 

57. Sprawozdanie z działalności  Kobierzyckiego  Ośrodka Kultury w 2018 roku. 

58. Interpelacje radnych. 

59. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

60. Zapytania radnych i sołtysów. 

61. Wnioski i sprawy różne. 

62. Komunikaty Przewodniczącej. 

63. Zakończenie obrad.                                                                 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z IV Sesji Rady Gminy? 

Za – 13 osób / 14 obecnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr1/. 
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Ad.5.  

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/62/2019 w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/63/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/64/2019 w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 

w spółkach prawa handlowego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/65/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Kobierzyce oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 

dnia 1 września 2019 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/66/2019 w sprawie zmiany siedziby Przedszkola Samorządowego w Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/67/2019 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla 

nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych pracujących z grupami dzieci 6-letnich 

i dzieci młodszych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały, ale jest to moment specyficzny. Czy pani sekretarz ma informację 

czy na terenie gminy jest możliwe zagrożenie promocji i egzaminów? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Egzaminy się odbędą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Strajk jest faktem, ale jest to prawo nauczycieli. Tego 

nie negujemy. Tylko boimy się o egzaminy i promocję. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

V/68/2019 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/622/17 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 27 

listopada 2017 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kobierzyce oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia 

dydaktyczno-wychowawcze. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Rodzaj uporządkowania, nie rodzi zobowiązań 

finansowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/69/2019 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/631/14 z dnia 22 sierpnia 2014 r. w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego Gminy Kobierzyce w zakresie 



11 

wspierania rozwoju sportu  zmienianą uchwałą III/35/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

19 grudnia 2018 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr V/70/2019 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (dach i wieża Kościoła p.w. Św. Michała Archanioła w Tyńcu 

nad Ślęzą) dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Michała Archanioła w Tyńcu 

nad Ślęzą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr V/71/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony 

do 3 lat na lokal użytkowy w miejscowości Ślęza przy ul. Przystankowej 2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.16. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Wiesław Muraczewski: Czy z podmiotem który będzie dzierżawił będzie zawarta umowa na 

wywóz śmieci? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Jeśli chodzi o śmieci to tak. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu, podjęła uchwałę 

 

nr V/72/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/73/2019 w sprawie zmiany Uchwały nr XV/165/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 27 

stycznia 2012 r. w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów użyteczności 

publicznej, terenów rekreacyjnych i sportowych należących do gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/74/2019 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 z dnia 

24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

„Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/75/2019 w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/76/2019 w sprawie dopłat dla wybranych grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Kobierzyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Szwed omówił projekt uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

6  głosami „za”, przy 6 osobach wstrzymujących się od głosu i 2 osobach nie biorących udziału w 

glosowaniu  podjęła uchwałę 

 

nr V/77/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora KOK. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr V/78/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Rolantowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/79/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Damianowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/80/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Królikowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/81/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kuklice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/82/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Małuszów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/83/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Nowiny. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/84/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Pełczyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.29. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/85/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Rolantowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.30. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/86/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Solna. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.31. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/87/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Szczepankowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.32. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/88/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego po południowej stronie ul. Majowej w środkowo-wschodniej 

części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.33. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/89/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.34. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/90/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w środkowej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.35. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr V/91/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszarów położonych przy ul. LG w środkowo-zachodniej części obrębu 

Biskupice Podgórne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.36. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/92/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy al. Pałacowej w północno-środkowej części wsi 

Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.37. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. Komisja wnioskowała o to by na działkach nie będących własnością 

gminy pozostawić obowiązujący plan. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy wymiana tego gruntu nie będzie droższa od budowy 

KOK-u? Czy nie byłoby zasadne przy KOSIRze basen z hotelem dla zawodników? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Czy to będzie to czy to, taka sama sytuacja bo posadowimy obiekt. 

Miejsce jest dobre tylko geologicznie słabe. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu z uwzględnieniem 

wniosku Komisji - proszę o naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/93/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Bukowej w północno-wschodniej części wsi 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.38. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/94/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Energetycznej na częściach obrębów Krzyżowice-

Wierzbica i Małuszów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.39. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/95/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Radosną, granicą Wrocławia i ul. Bratnią w 

północno-środkowej części wsi Wysoka. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ogłaszam przerwę do godziny 11:15. 

 

PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady. Stwierdzam, że 

Rada ma quorum i jest władna obradować i podejmować prawomocne uchwały 
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Ad.40. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/96/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.41. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/97/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.42. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/98/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Królikowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.43. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu negatywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. Komisja zawnioskowała o nadanie ulicy Bajkowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przystępujemy do głosowania 

wniosku Komisji Rolnictwa o nadanie nazwy ulicy Bajkowa.  

Za- 10 osób/ 14 obecnych 
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Przeciw 1 

Wstrzymało się od głosu – 3 osoby 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wniosek został przyjęty. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”, przy 1 osobie przeciw i 3 osobach wstrzymujących się od głosu podjęła uchwałę 

nr V/99/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Racławice Wielkie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.44. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/100/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.45. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu podjęła uchwałę 

nr V/101/2019 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia umożliwiającego 

realizację zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce – Kobierzyce 

oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część 

tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.46. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/102/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 

realizacji zadania   pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce – Kobierzyce 

oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część 

tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.47. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr V/103/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na 

budowę i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.48. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/104/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia  na zbiorniki 

wodne wód stojących zlokalizowanych  na  nieruchomościach  położonych w obrębie wsi:  

Budziszów działka  nr 8,  Damianowice działka nr 103, Kobierzyce działka nr 384/9, Małuszów 

działka nr 25, Solna działka nr 154/3, Szczepankowice działka  nr 255/32, Tyniec Mały działka nr 

8/26 i działka nr 364/15, Tyniec nad Ślęzą  działka  nr 303, po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.49. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/105/2019 w sprawie  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2019. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.50. 

Sekretarz Gminy Maria Sekretarz omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/106/2019 w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Racławice Wielkie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.51. 

Sekretarz Gminy Maria Sekretarz omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr V/107/2019 w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Żerniki Małe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.52. 

Sekretarz Gminy Maria Sekretarz omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr V/108/2019 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych  na lata 2014-2020. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.53. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach – Teresa Ludwika Oszczyk 

omówiła sprawozdanie z działalności GOPS-u w roku 2018. 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie - Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 

członków ustawowego składu Rady, 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie. 
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Ad.54. 

Raport został przyjęte jednogłośnie - Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad.55. 

Raport został przyjęte jednogłośnie - Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad.56. 

Raport został przyjęte jednogłośnie - Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad.57. 

Dyrektor Kobierzyckiego Ośrodka Kultury – Maria Bokun przedstawiła prezentację - sprawozdanie z 

działalności KOK-u w roku 2018. 

Sprawozdanie zostało przyjęte - Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 11 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu i 1 osobie nie 

biorącej udziału w głosowaniu przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad.58. 

Brak. 

Ad.59. 

Brak. 

Ad.60. 

Radny Jarosław Zawisza poruszył temat uruchomienia programu „Naprawmy to” a także kwestię 

bonifikaty za użytkowanie wieczyste. Do tematu odniósł się Zastępca Wójta Piotr Kopeć. 

Ad.61. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda poruszyła następujące tematy: 
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1. Dom Dziennego Pobytu 

2. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego w parku w Kobierzycach 

3. 6-lecie Stowarzyszenia „Chrzanowy Ogród” 

4. Podziękowania dla chóru kościelnego z Tyńca n/Śl. 

5. Podziękowania władzom gminy za remont mieszkania nauczycieli i lekarza w Pustkowie 

Wilczkowskim 

Do tematu odniósł się Zastępca Wójta Piotr Kopeć. 

Pozostałe omówione tematy: 

Radny Radosław Jankiewicz -  pożar koło gazowni w Wysokiej. 

Radny Wiesław Szwed – budynek telekomunikacji w Kobierzycach 

Radny Czesław Stadnik – działka przy kościele w Domasławiu 

Radny Wiesław Muraczewski – sprzątanie Ślęzy specjalistycznym sprzętem  

 

Ad.62. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła komunikaty dotyczące: 

1. Oświadczenia majątkowe radnych – obowiązek złożenia do końca kwietnia 2019 r. 

2. Organizacja szkolenia dla radnych z zakresu RODO  oraz planowania przestrzennego. 

 

Ad.63. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie V Sesji Rady 

Gminy. 

Sesja zakończyła się o godz.12.50 

Liczba załączników: 2.  

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca  Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                   Elżbieta Regulska 

 

 

 

 

 


